
Kdo je Borut Plavšak
»Predvsem pa politlka nl mof pokllc in nisem kari-
erist,«je že na začetku začinll pogovor Borut Plav-
šak, naš novl župan oziroma pred kratkim izvoljenl
predsednlk občlnske skupščlne, ki hoče blti enak
med enakimf v krogu delegatov. In vendar mu Je
namenjena prva viollna.

- Kako si predstavljate va-
še poslanstvo?

»Imam jasno predstavo, ven-
dar ne gre, da bi že prve dni na
velika usta razlagal svoj pro-
gram, čeprav ni rečeno, da ni-
mam vpogleda v bistvo dogaja-
nja v občini. Za seboj imam iz-
kušnje z delegatskega sedeža v
dmžbenopolitičnem zboru, več
let dela v republiški upravi in
ne manjka mi družbenopolitič-
ne podkovanosti.«

- KaJ bi radi spremenili?
»V teh časih bo treba uvetfa-

viti politiko majhnih korakov
in tako spreminjati stvari na
bolje. Skupščina bo tnorala bolj
misliti na zapisano v statutu in
to izkohstiti. Obveljalo naj bi
načelo odločnosti, konkretno-
sti, ekspeditivnosti, upošteva-
Hje variantnih predlogov.«

- Kakšna je vaša vloga v
ajtj?

Voditi zbore, odpirati in zapi-
rati dialoge, predvsem pa biti
prisoten v bazi, a ne Je s proto-
kolamimi obiski, marveč z de-
janji. Smo občina s specifični-
mi težavami, ko je v rtfej dva-
krat toliko delavcev kot obča-
nov in prihaja do navzkrižja in-
teresov. Tu bodo bitke, ki jih
bo treba strpno in pametno vo-

diti: prisluhniti občanom, a
hkrati pomagati gospodarstvu,
da se bo lahko širilo.«

— Naši sestanki so v večini
preobremenjeni s polititno la-
tovščino. Jo boste presekali?

»Trudil se bom, sicer pa je
vloga delegatov takšna, naj bo-
do konkretni, življenjski. Zav-
zel se bom, da bi skupščinska
telesa kar se da zaživela in že na
sejah komisij in odborov preči-
stila tisto, kar bo prišlo na
skupščino.«

- Kako se boste pribliiali
Ijudem?

»Do izvolitve ni bilo mož-
nosti, da bi se predstavil. A le-
po bi bilo, ko bijo imel.«

Borut Plavšakje govoril o ča-
sih, ki niso rožnati in ki ne do-
voljujejo senzacionalnih premi-
kov v občini, ker je pač treba
biti realen in ne sanjač. *Mate-
rialnih virov je malo... Pamet-
no bomo morali izbirati, kaj bo-
mo reševali. Posebno pozomost
bomo posvečali gradivu za
mestno skupščino, kajti mi smo
del mesta in mesto smo mi. In
ne nazadnje, mi smo tudi repu-
blika.*

- Kaj ste boteli s tem rečt?
*Da bo treba po delegatih

botf dvigovati naš glas kot do-
slej in vplivati z njim v mestu
in republiki. Naj bodo naši inte-
resi prisotni tam, kjer prihaja
do usodnih odločitev. Pri tem
moramo objiine držati skupaj.«

— AU veste, kaj žuli občane?
Čemu boste dajali prednost?

»Treba b<^odpirati nova pro-
duktivna dmbvna mesta, zago-
tavljati nova stanovanja v obči-
ni, posodobiti gostinske, turi-
stične objekte' opominjati na
ekološke probleme, misliti na
osebne dohodke v družbenih
dejavnostih in ne nazadnje na
kvaliteto življenja,« je natresel
dejstva kot iz rokava.

»In ne nazadnje,* je vzkliknil
za konec, ko semuje že mudilo
na nov sestanek, »posvečati
moramo več pozomosti med-
človeškim odnosom, naj Ijudje
več naredijo za Ijudi.«

Doslej je bil Borut Plavšak
direktor Mestnega gledališča in
tako že ve, kaj štege v življer\ju.
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